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De gemeenteraad van de gemeente Winterswijk, in openbare vergadering bijeen op 
24 juni 2021, 
 
constaterende dat: 
• het college voorstelt de frontoffice van De Post onder te brengen in het 

gemeentekantoor; 
• diverse zorgpartners over en weer bij elkaar aanschuiven bij (een deel van) een 

gesprek met cliënten omdat cliënten menigmaal multidisciplinaire hulp van 
verschillende organisaties nodig hebben; 

• zorgpartners en gebruikers in De Post niet bevraagd zijn over de aanstaande 
verhuizing; 

• De Post voor inwoners herkenbaar en laagdrempelig is; 
• De Post toegankelijk is en een warm welkom biedt voor alle inwoners en daarmee 

past in de inclusie opgave; 
• de samenwerking tussen de zorgpartners op De Post een voorbeeld is voor 

omliggende gemeenten;  

overwegende dat: 
• de frontoffice en daarmee het sociaal team door de zorgpartners in de Post wordt 

gezien als hét motorblok van de sociaal maatschappelijke dienstverlening in 
Winterswijk; 

• als de frontoffice vertrekt deze dienstverlening uit elkaar dreigt te vallen; 
• andere zorgpartners dan ook vertrekken uit De Post vanwege de hoge huurlasten; 
• er versnippering kan ontstaan en dit slecht is voor de samenwerking tussen de 

verschillende zorgpartners en daarmee slecht is voor de dienstverlening aan de 
inwoners; 

• De Post een plek is voor mensen die hulp of ondersteuning nodig hebben en 
midden in de samenleving staat; 

verzoekt het college om: 
 
bij de planvorming over nieuwe kantoorconcept de voorgestelde verhuizing van de 
frontoffice van de Post: 
 
• eerst in overleg te gaan met de zorgpartners en gebruikers van de Post en 

gezamenlijk met een voorstel te komen hoe én waar de Post het meest efficiënt en 
functioneel kan werken en daarbij specifiek oog te hebben voor 
laagdrempeligheid, veiligheid en samenwerking met de (zorg)partners; 

en gaat over tot de orde van de dag. 


